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Protokół nr 18/21 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 28 września 2021 roku 

 
 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 28 września  2021 roku o godzinie 12:00 Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i  Sportu  Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji. Powitał wszystkich członków 
Komisji oraz zaproszonych gości w osobie, Pana Jana Stockiego – Starszego Specjalisty 
w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  

 
Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad wraz z materiałami, 
z którymi można było się zapoznać. 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi? 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 8 punktów w brzmieniu :  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu 17/21 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady 

Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. 
5. Informacja z realizacji programów z udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku 

szkolnym 2020/2021 z wykorzystaniem środków zewnętrznych. 
6. Informacja Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2020. 



7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
 

4. Przyjęcie protokołu nr 17/21 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z  dnia 30 czerwca 2021 r. 

 
Przewodniczący Komisji -  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 
17/21 z dnia 30 czerwca 2021 roku? Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 17/21 z dnia 30 czerwca 
2021 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 17/21  z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 30 czerwca 
2021 r.  
 
5. Informacja z realizacji programów z udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku 

szkolnym 2020/2021 z wykorzystaniem środków zewnętrznych. 
 

Przewodniczący Komisji  - poinformował, że taką informację członkowie komisji otrzymali 
na dzisiejsze posiedzenie komisji. Pan Przewodniczący, poprosił Pana Jana Stockiego 
Starszego Specjalistę w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych  o krótkie  przedstawienie tej 
informacji. 
Pan Jan Stocki - Starszy Specjalista w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych -  
powiedział, że w społecznościach lokalnych, które  Panowie reprezentują widać efekty tego, że 
działania, które wiążą się ze źródeł zewnętrznych są widoczne w szkołach powiatowych. Są to  
tak zwane programy unijne, które realizowane są w naszych szkołach. Tutaj wymienimy, szkołę 
ćwiczeń w Lubieniu i w Lubrańcu, czy w zakresie podniesienia jakości  kształcenia  
zawodowego, realizowane przy Zespole Szkół w Kowalu, w Marysinie i Powiatowym Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu.  Wydaje się, że  jakby tu jest pominięta 
jedna szkoła, jeden zespół szkół, ale już zaczynamy taki uzupełniający, dodatkowy projekt 
w zakresie zawodowego w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej. Można więc powiedzieć, że od 
września tego roku, żadna z naszych szkół nie jest pominięta pod względem spożytkowania 
tych pieniędzy. To jakby owocuje dla naszych szkół. Przede wszystkim wskazać należy te 
widoczne elementy, namacalne czyli wyposażenie, które pojawia się w szkołach. Nowoczesne 
sale dydaktyczne, zdjęcia, które Panowie radni, obejrzeliście w tym materiale, to niektóre 
rzeczy są bardzo namacalne, bo cóż bardziej namacalnego niż nowoczesny ciągnik zakupiony 
z przyczepą w Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu, 
samochód do nauki jazdy. Świetne sale do nauki przedmiotów w Zespole Szkół w Kowalu. 
Mamy  świetnie wyposażone sale w Zespole Szkół w Marysinie. Za chwileczkę będzie 
uzupełnione wyposażenie w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej tak, żeby takie kierunki jak 
technik Logistyk były jeszcze lepiej wykorzystane. Takie kierunki jak gastronomiczne, mogły 



być w pełni wykorzystane. Natomiast szkoła ćwiczeń realizowana w Zespole Szkół w Lubrańcu 
i w Zespole Szkół w Kowalu, właściwie w dwóch Liceach w tych zespołach, to jest projekt, 
którym warto się pochwalić, bo tylko 27 szkół w całej Polsce uczestniczy w tym projekcie. 
Tylko 27 szkół  zostało pozytywnie zweryfikowanych. Są  jeszcze  inne środki, z których 
staramy się skorzystać w okresie pandemii. Szczególnie ważny był program „ Aktywna tablica” 
Pozyskiwaliśmy pieniądze na zakup sprzętu przede wszystkim do prowadzenia w formie 
zdalnej, ale również sprzętu, który na stałe pozostał w szkołach np. monitory wielkoekranowe 
o dużych przekątnych, które ułatwiają lekcje. W kolejnej edycji tegorocznej już złożyliśmy 
wniosek. Czekamy na rozpatrzenie, bo również  i w tej edycji, nasze szkoły zwróciły się 
z wnioskami o to, żeby taki sprzęt zakupić. Ze strony organu prowadzącego jest oczywiście 
wola, żeby to wspierać, bo to wymaga dofinansowania. To jest zawsze na tej zasadzie, że wkład 
własny po stronie organu prowadzącego jest konieczny. Narodowy Program Rozwoju 
Czytelnictwa,  trochę z innej strony, bo mówimy dużo o tych nowoczesnych technologiach, ale 
nie zapominajmy o tradycyjnych, o książkach, bibliotekach. Skorzystały w ubiegłym roku dwa 
zespoły w Lubieńcu i w Marysinie. Zakupując kilkaset, 360 bodajże pozycji książkowych. To 
nie są wielkie pieniądze, ale książek można kupić dużo. Było to 5 tys.  zł, 1 tys. zł dokładał 
samorząd, 4 tys. zł uzyskane z programu. Natomiast w tym roku w Narodowym Programie 
Czytelnictwa w zasadzie wszystkie szkoły złożyły chęć uczestniczenia. Nie zapominajmy 
w tym świecie nowoczesności pełnym monitorów wielkoekranowych o tym, że wszystko 
zaczyna się od książki. Te programy jak Narodowy  Program Rozwoju Czytelnictwa, one nie 
tylko polegają na tym, że fizycznie kupujemy sobie jakieś książki, ale to jest cały mechanizm 
promowania czytelnictwa. Kontakt z lokalnymi bibliotekami, zachęcanie rodziców do 
współpracy. Podsumowując, to naprawdę dużo się dzieje, ponieważ wsparcie Państwa, 
działania, a to jest bardzo ważna rzecz. Zawsze Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wspiera te 
wszystkie działania, co mnie bardzo cieszy. 

Przewodniczący Komisji  - powiedział, że miał przyjemność osobiście oglądać i widzieć te 
wszystkie rzeczy, które zostały  zrobione. Rzeczywiście  tą naszą edukację powiatową to stawia 
na wyższym poziomie. Należy tu wspomnieć o wyjazdach edukacyjnych,  wymiana młodzieży,  
to też jest bardzo ważne, poznawanie świata i ludzi. 

Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania do 
przedstawionej informacji? Nie było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji z realizacji programów 
z udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku szkolnym 2020/2021 z wykorzystaniem 
środków zewnętrznych i przeprowadził procedurę głosowania.  

Wyniki głosowania:  
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację z realizacji programów z udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku 
szkolnym 2020/2021 z wykorzystaniem środków zewnętrznych. 

Informacja z realizacji programów z udziałem szkół powiatu włocławskiego w roku szkolnym 
2020/2021 z wykorzystaniem środków zewnętrznych stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 



6. Informacja Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2020. 
 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że taką informację w formie pisemnej  członkowie 
komisji otrzymali na dzisiejsze posiedzenie komisji.  
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie informacji  Pana Jana Stockiego - Starszego 
Specjalistę w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych. 
Pan Jan Stocki Starszy Specjalista w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych – 
powiedział, że to zadanie realizowane w 2020 roku było podzielone na dwa pod zadania. 
Pierwsze dotyczyło realizacji szkolenia sportowego w piłce nożnej w ramach 
współzawodnictwa sportowego. Tam pula wynosiła 200 000,00 zł. Drugie to było 
upowszechnianie kultury fizycznej w dyscyplinach innych niż piłka nożna. Wysokość środków 
przyznanych na to, wynosiła  50  000,00 zł. W wyniku  postępowania wyboru ofert,  realizację 
tych zadań dofinansowano ich 19. Łączna suma udzielonych dotacji to prawie 246 000,00 zł. 
Wszystkie zadania zostały tutaj  przedstawione, więc możemy powiedzieć o tym, co wydarzyło 
się w każdym z tych wniosków, pozytywnie rozpatrzonych. Jak Panowie radni zwrócicie 
uwagę, każdy z klubów, który występował o dofinansowanie, starał się zabezpieczyć swoje 
jakieś bieżące, podstawowe, najważniejsze potrzeby związane z realizacją tych zadań. 
Dokonano wiele zakupów. Były tam wynagrodzenia trenerów, w wielu przypadkach koszty 
dojazdu, co też w istotnym stopniu umożliwiają realizację zadań. Zakup wyposażenia, 
począwszy od butów, strojów, po bramki i różnego rodzaju inne atrybuty związane z realizacją 
zadań. Najważniejszy cel był taki, żeby propagować w sport. Czy to zadanie się udało? W roku 
2020 , było wyjątkowo trudno ze względu na pandemię i ograniczenia, które towarzyszyły 
wszystkim imprezom sportowym. Dużo kosztów skierowano na przykład  na doposażenie. 
Wykorzystanie tego czasu, trochę takiego przestoju na to, żeby lepiej przygotować się do 
przyszłości. Przeczekać ten czas aktywnie i wykorzystać, żeby lepiej się przygotować do 
kolejnych sezonów. Można z tego korzystać, rozgrywki się odbywają, więc ten program należy 
ocenić pozytywnie. Z naszej perspektywy zrealizowane zostało z sukcesem, bo nie było 
większych zastrzeżeń 
Przewodniczący Komisji – podziękował Panu Janowi Stockiemu – Starszemu Specjaliście 
z Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych za przedstawienie informacji i powiedział, że 
rzeczywiście należy to ocenić pozytywnie, że takie środki powiat przekazuje na tego typu 
zadania związane ze sportem.  
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania do 
przedstawionej informacji? Nie było żadnych pytań ? Wobec braku pytań Przewodniczący 
Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji 
w zakresie sportu w roku 2020 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za - 5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się- 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2020. 
 
Informacja  Zarządu Powiatu z udzielonych dotacji w zakresie sportu w roku 2020 stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
7. Sprawy różne. 

 
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos? 



Radny Wojciech Rudziński – zapytał, czy była dokonywana jakaś analiza dotycząca  
wykorzystania środków transportu, ile młodzieży z niego korzysta? Czy będą jakieś zmiany  
dotyczące zmian rozkładu tras linii komunikacyjnych ? 
Jan Stocki Starszy Specjalista w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych – powiedział, 
że analizy są prowadzone, ale przede wszystkim przez wydział komunikacji, który to 
nadzoruje. I możemy poprosić, żeby wskazali jak to wygląda, ponieważ Wydział Edukacji 
i Spraw Społecznych otrzymuje tylko takie prośby od szkół, o których było wspomniane. 
Odnośnie tych zmian kierujemy do Wydziału Komunikacji. Te wszystkie wnioski, które do 
nas spływają, a były takie wnioski z Izbicy kujawskiej, z Kowala są bezpośrednio 
rozpatrywane przez Pana Starostę. Natomiast efekty, jakie one przyniosą w zmianie 
ewentualnie rozkładów tras, musielibyśmy pytać wydział komunikacji i właściwym byłoby 
Pana Naczelnika, bądź osobę  zajmującą się organizacją tego transportu poprosić 
o odpowiedź. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że rozwiązaniem będzie złożenie zapytania do 
Wydziału Komunikacji w Starostwie Powiatowym we Włocławku i otrzymanie odpowiedzi 
na najbliższe posiedzenie komisji. 
Przewodniczący Komisji - zapytał czy są jeszcze jakieś wnioski? Nie było żadnych   
wniosków. 

 
4. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu                         
w dniu 28 września 2021 roku o godzinie 12:30 dokonał zamknięcia obrad Komisji.  
 

 
 
 
         Przewodniczący Komisji  
         Edukacji, Kultury i Sportu 
 
 
               Karol Matusiak 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Anita Sudomir – Ozdoba…………………. 
 
 
 
 
 
 

 
 

 



 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
                                                                      
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 


